

**Протокол № 200909/2907/078-3**

проведения переговоров в рамках закупочной процедуры на право заключения договора на оказание услуг добровольного медицинского страхования работников AKKUYU NÜKLEER ANONİM ŞİRKETİ и членов их семей в Турецкой Республике в 2020-2022 гг.

г. Анкара

«26» октября 2020

Данный протокол является документом, утверждающим изменения условий заявки от 21.09.2020 №44/20/0481 (далее – Заявка), от участника, поданной на участие в закупочной процедуре (рег.номер на сайте по закупкам Госкорпорации «Росатом» №200909/2907/078) перед подписанием договора. Подписание данного протокола не накладывает на Заказчика обязательства по заключению договора. Отказ от заключения договора возможен по основаниям, предусмотренным ЕОСЗ.

Время начала проведения переговоров 26.10.2020 15:00 (время местное).

Время окончания проведения переговоров 26.10.2020 15:30 (время местное).

Заказчик: AKKUYU NÜKLEER ANONİM ŞİRKETİ

Участник: BUPA ACIBADEM SİGORTA A.Ş.

На переговорах присутствовали:

От Заказчика:

- Батухан Полат
- Гайрет Ромелла

От Участника:

- Feza Güvercin
- Ayça Sezener Ebrin

Тема переговоров:

Переговоры в части изменения положений договора и условий поданной участником заявки на оказание услуг добровольного медицинского страхования работников AKKUYU NÜKLEER ANONİM ŞİRKETİ и членов их семей в Турецкой Республике в 2020-2022 гг.

**Protocol No: 200909/2907/078-3**

negotiations under the tender for the right to enter into an agreement for provision of voluntary health insurance services to AKKUYU NÜKLEER ANONİM ŞİRKETİ employees and members of their families in the Republic of Turkey for the period 2020-2022.

Ankara

October 26, 2020

This protocol is a document approving modifications of the terms of participant's bid of 21.09.2020 No. 4/20/0481 (hereinafter Bid) submitted for participation in the procurement procedure (registration number on the procurement website of the State Corporation Rosatom No. 200909/2907/078 before signing the contract. The signing of this protocol does not impose obligations on the Customer to conclude a contract. Refusal to conclude a contract is possible on the grounds provided for by the Uniform Procurement Standard.

Start of the negotiations – 26.10.2020 15:00 (local time).

End of the negotiations – 26.10.2020 15:30 (local time).

Customer: AKKUYU NÜKLEER ANONİM ŞİRKETİ

Participant: BUPA ACIBADEM SİGORTA A.Ş.

Present at the negotiations were:

For Customer:

- Batuhan Polat
- Romella Gayret

For Participant:

- Feza Güvercin
- Ayça Sezener Ebrin

Topic of the negotiations:

Improvement of the contract to the right to enter into an agreement for for provision of voluntary health insurance services to AKKUYU NÜKLEER ANONİM ŞİRKETİ employees and members of their families in the Republic of Turkey for the period 2020-2022.

**BUPA ACIBADEM SİGORTA A.Ş.**  
Söğütözü Mah. Söğütözü Cad. No:2 Koç Kuleleri,  
B Blok Kat:8 Daire 22 Çankaya /Ankara  
Tel: 0312 428 8644 - Fax: 0312 428 8641  
Büyük Mükellefler V.D. (153.005) 0198

<p>Результат переговоров: Стороны согласовали следующие: 1.1 Единичные цены на услуги остаются без изменений. 1.2 Во всем остальном, что не предусмотрено настоящим протоколом, действуют условия поданной Заявки участника. 2. Протокол разместить на официальном сайте Заказчика <a href="http://www.akkuyu.com">www.akkuyu.com</a> и на сайте по закупкам атомной отрасли Госкорпорации «Росатом» <a href="http://zakupki.rosatom.ru">http://zakupki.rosatom.ru</a>.</p> <p>От AKKUYU NÜKLEER ANONİM ŞİRKETİ: AKKUYU NÜKLEER ANONİM ŞİRKETİ Mahall Ankara Mustafa Kemal Mah. Dumlupınar Blv B Blok 274 7 Kat: 11 No: 117 06530 Çankaya Ankara Tel: (0312) 442 60 00 Faks: (0312) 442 60 00 / Anastasia Zoteeva <b>Генеральный директор</b> Tic Sic No: 289100 (5)</p> <p>От BUPA ACIBADEM SİGORTA A.Ş.: <b>Генеральный директор</b> / Gökhan GÜRCAN <b>Заместитель генерального директора</b> / Esra Işıl KÜÇÜK</p>	<p>Negotiations outcomes: The Parties have agreed the following: 1.1 The unit prices for services remain unchanged. 1.2 In all other respects not covered hereby, the terms of the Bid submitted are in force. 2. The Protocol is to be posted on the Customer's official website <a href="http://www.akkuyu.com">www.akkuyu.com</a> and on the Procurement site of Rosatom State Corporation <a href="http://zakupki.rosatom.ru">http://zakupki.rosatom.ru</a>.</p> <p>For AKKUYU NÜKLEER ANONİM ŞİRKETİ: AKKUYU NÜKLEER ANONİM ŞİRKETİ Mahall Ankara Mustafa Kemal Mah. Dumlupınar Blv B Blok 274 7 Kat: 11 No: 117 06530 Çankaya Ankara Tel: (0312) 442 60 00 Faks: (0312) 442 60 00 / Anastasia Zoteeva <b>General Director</b> Tic Sic No: 289100 (5)</p> <p>For BUPA ACIBADEM SİGORTA A.Ş.: <b>General Director</b> / Gökhan GÜRCAN <b>Deputy General Director</b> / Esra Işıl KÜÇÜK</p>
--	--

**BUPA ACIBADEM SİGORTA A.Ş.**  
Söğütözü Mah. Söğütözü Cad. No:2 Koç Küteleri  
B Blok Kat 8 Daire 22 Çankaya / Ankara  
Tel: 0312 428 66 44 Fax: 0312 428 66 41  
Büyük Mükellefler V.D. 153 003 8198